



UMS

UNIVERSITI MALAYSIA SABAH

KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada Pembekal yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta masih dibenarkan membuat tawaran seperti berikut:-

KETERANGAN PERKHIDMATAN/BEKALAN/KERJA-KERJA	KOD BIDANG / KELAS	TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH DOKUMEN DIJUAL
<p>SEBUT HARGA UMSL BEN/S2/2019(02)</p> <p>KERJA-KERJA PEMBAIKAN KECIL PADA RUANG KAUNTER PEJABAT SEKTOR PENTADBIRAN DAN SUMBER MANUSIA, ARAS 12, BANGUNAN MENARA, UNIVERSITI MALAYSIA SABAH KAMPUS ANTARABANGSA LABUAN</p>	<p>LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI MALAYSIA (CIDB)</p> <p>GRED: GI KATEGORI : B PENGKHUSUSAN : CE21 (Kerja-Kerja Am Kejuruteraan Awam) DAN B24 (Kerja-Kerja Penyelenggaraan Bangunan)</p>	<p>TARIKH: 19 APRIL 2019 (JUMAAT)</p> <p>MASA : 9.30 PAGI</p> <p>TEMPAT : BILIK SEMINAR KIANSAM, BANGUNAN PODIUM, UNIVERSITI MALAYSIA SABAH KAMPUS ANTARABANGSA LABUAN.</p> <p>SYARIKAT/PEMBEKAL YANG BERMINAT ADALAH DIKEHENDAKI UNTUK MENGHADIRI SESI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK.</p> <p>TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK HANYA BOLEH DIHADIRI OLEH PENAMA DALAM SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT SAHAJA DAN WAKIL ADALAH TIDAK DIBENARKAN.</p>	<p>SELEPAS SELESAI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK</p>

- Dokumen Sebut harga boleh didapati daripada **Sektor Kewangan**, Universiti Malaysia Sabah Kampus Antarabangsa Labuan, Tingkat 4, Bangunan Menara, Jalan Sungai Pagar, 87000 Wilayah Persekutuan Labuan, Malaysia pada hari bekerja seperti berikut :-

**Isnin hingga Khamis : 8.30 Pagi hingga 12.30 Tengahari
2.30 Petang hingga 4.30 Petang**

**Jumaat : 8.30 Pagi hingga 11.00 Pagi
2.30 Petang hingga 4.30 Petang**

- Dokumen Sebut harga dijual pada harga **RM 20.00 (Ringgit Malaysia: Dua Puluh Sahaja)**. Setiap Pembekal boleh mengemukakan Wang Tunai atau Wang Pos/Kiriman Wang/bank deraf atas nama **Universiti Malaysia Sabah**. Setiap pembelian, wang tidak akan dikembalikan. Pembekal dikehendaki menyediakan wang kecil untuk memudahkan urusan pembelian Dokumen Sebut harga.
- Dokumen akan dijual kepada pembekal/wakil syarikat yang sah sahaja. Untuk maksud ini, pembekal-pembekal berkenaan dikehendaki membawa **sijil asal pendaftaran pembekal dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** berserta satu salinan sijil tersebut dan surat rasmi sebagai wakil syarikat semasa membeli dokumen Sebut Harga. Sekiranya pembekal tidak mempunyai sijil asal tetapi mempunyai **Sijil Virtual**, pembekal hendaklah mengemukakan Nombor Pendaftaran Syarikat dengan Kementerian Kewangan kepada urus setia bagi penyemakan dan pengesahan status pendaftaran syarikat.
- TARIKH TUTUP SEBUT HARGA ADALAH PADA 25 APRIL 2019 (KHAMIS) SEBELUM JAM 12.00 TENGAHARI.**
- Semua Dokumen Sebut Harga mestilah dimasukkan ke dalam **Peti No. 1, selewat-lewatnya pada 25 April 2019 (Khamis) sebelum jam 12.00 Tengahari**, di Sektor Kewangan, Universiti Malaysia Sabah Kampus Antarabangsa Labuan, Tingkat 4, Bangunan Menara, Jalan Sungai Pagar, 87000 Wilayah Persekutuan Labuan, Malaysia.

